
Styrelsemöte 2023-09-24 
Tid: Söndagen den 24:e september 2023 

Plats: Id 20 

 

Närvarande: Marianne Jonsson, Id 16  

Marcus Dahl, Gä 8 

Nicklas Lundman, Gä 3 

Stephan Wilbrandt, Id 20 

Ingela Martinis, Gö 18 

Joakim Nordström, Ab 11 

Frånvarande: Jimmy Rousu, Gö 10  

 

 

Nicklas hälsade välkommen och öppnade mötet. 

 

§ 1  Ekonomi 
Vägarbetet utfört av Svevia är betald vilket var en stor post. Framgent kommer styrelsen fokusera på 

enbart nödvändigt och akut underhåll.  

§ 2  Vägar 
I samarbete med Märsöns fem vägföreningar är ett avtal för snöröjning under förhandling.  

§ 3  Mark 
De bajamajor som föreningen haft vid bl.a. fotbollsplanen kommer sägas upp p.g.a. krånglig 

administration och obetydligt nyttjande. 

Föreningen kommer behålla en soptunna vid dansbanan. 

§ 4  Vatten 
Pumphusets tak har lagats. 

§ 5  Båtar och bryggor 
Vid närmare undersökning kring bryggornas status, finns det ett fåtal som har oklar status. 

Besiktning av dessa kommer utföras så snart som möjligt. 

I syfte att stävja den senaste tidens båtmotorstölder kommer styrelsen se över olika alternativ. En 

första åtgörd blir att installera solcellsbelysning på samtliga bryggor. Detta kommer ske till våren. 

§ 6  Övriga frågor 
Sjövattenföreningen Idvägen har undersökt möjligheten till att ha får som betar vid vägen. 

Föreningen tillåter detta, under förutsättning att det helt sker under sjövattenföreningens översyn. 
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Nästa styrelsemöte sker den 29:e oktober kl 11. Om mötet sker fysiskt eller över länk bestäms 

senare. 

 

Mötet avslutades. 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Joakim Nordström   Nicklas Lundman 
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